
Rondvraag Conny Beenders

lk wil deze brief graag agenderen voor de rondvraag van de commissie ruimte.
lk heb een aantal vragen:

Vraag
l)waarom kan geen medewerking aan het verzoek worden gegeven. Er is hier in zekere zin sprake
van een zorgwoning?

Antwoord:
lnitiatiefnemervraagt om de woning te splitsen in twee zelfstandige woningen. Dit laat het
bestemmingsplan en ons beleid niet toe. Een van beide woningen zou dan vervreemd kunnen
worden aan een derde. Ons beleid laat wel het realiseren van een afhankelijke woonruimte toe. ln
dat geval is er sprake van een sociale relatie tussen de bewoners van de hoofdwoning en de
afhankelijke woonruimte. Het bestemmingsplan blijft maximaal één zelfstandige woning toelaten.

Vraag
2)indien de woningen niet worden gesplitst, geen apart huisnummer, is het dan mogelijk om
woningbouw zoals wordt voorgesteld te plegen?

Antwoord
Jazeker, in het bestemmingsplan is binnenplans een regeling opgenomen voor het realiseren van een
afha n kelijke woonruimte.

Vraag
3)in het kader van het langer zelfstandig blijven wonen van ouderen alsmede het verlenen van
mantelzorg is dit een voorbeeld wat anderen ouders en kinderen ook aanspreekt. Hoe kijkt u aan
tegen dit soort oplossingen en hoe kan dit worden toegepast in de geest van een kangoeroe
woning?

Antwoord
De regeling zoals opgenomen in het bestemmingsplan, het realiseren van een afhankelijke
woonruimte, kan worden gezien als een regeling voor een kangoeroe woning. Dit is ons inziens een
goede ontwikkeling, mede gelet op de vergrijzing en de uitgangspunten van de WMO. Wij hebben
deze regeling in 2009 al ingevoerd voor de gehele gemeente.

Extra huisnummer
Het is tegenwoordig wel mogelijk om een extra huisnummer te krijgen voor een afhankelijke
woonruimte. Dit is een tijdelijk huisnummer en wordt weer ingetrokken zodra de bewoners de
afhankelijke woonruimte hebben verlaten. Het bestemmingsplan blijft ongewijzigd en laat maximaal
één zelfstandige woning toe. Bij een extra huisnummer is men wel extra OZB verschuldigd.


